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Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Is de auditcommissie hierbij betrokken en/of is hen om advies gevraagd, zo ja wat is 

hun advies en zo nee, waarom zijn ze er niet bij betrokken? 

antwoord  De auditcommissie ondersteunt  en adviseert de raad over de uitvoering van de 

financiële bedrijfsvoeringskaders en bij de invulling van de controlerende taak. Zij ziet 

er op toe dat de uitvoering van de begroting binnen de financiële kaders gebeurt en 

volgt de uitvoering van de afspraken die tussen de raad en het college zijn gemaakt 

over bedrijfsvoeringsaspecten. De auditcommissie heeft een a-politiek karakter. 

 

De auditcommissie heeft de rapportage van de rekenkamercommissie ontvangen. De 

auditcommissie heeft deze gelezen en besloten om deze niet op te nemen ter 

behandeling omdat het een beleidsstuk is (en niet over de financiële huishouding van de 

gemeente gaat). 

2. Blz. 36 Tabel 7.1 Hoe zit het nu precies, wordt het verwijderen van zwerfvuil in 

Medemblik nu toegerekend aan de afvalstoffenheffing of niet? 

Antwoord De kosten van zwerfafval rekenen we niet toe aan de afvalstoffenheffing. 

3. Blz. 42 Waarom is er in het verleden niet voor gekozen om, net als Heerhugowaard, 

aandeelhouder te zijn van HVC en zou het zinvol kunnen zijn om een dergelijke 

constructie te heroverwegen? 

antwoord Het CAW is aandeelhouder van HVC. De gemeente Medemblik is vervolgens deelnemer in 

het CAW.  

Het verschil met Heerhugowaard is dat de CAW-gemeenten geen eigen personeel en 

materieel heeft. De CAW-gemeenten wilden destijds geen eigen afvalbedrijf meer. Om 

die reden heeft HVC het personeel en materieel toen overgenomen. 

 

 


